
  

  ZAPISNIK SA GODIŠNJE SKUPŠTINE GZK ČAKOVEC 

 

 SKUPŠTINA JE ODRŽANA 18.02.2022.g. 

 

 Ad1) Skupštinu je otvorio i nazočne članice GZK  pozdravio te zahvalio na dolasku, predsjednik 

GZK Nikola Kotur. 

 Posebno je pozdravio goste Skupštine gradonačelnicu gđu. Ljerku Cividini i pročelnika za 

društvene djelatnosti Grada gosp. Davida Vugrinca. 

 Za Skupštinu je predložen slijedeći DNEVNI RED: 

 

  

  

****** JEDNOGLASNO JE USVOJEN predloženi Dnevni red Skupštine. 

 

 Ad2)U Radno predsjedništvo predloženi su: Nikola Kotur, Marija Črep, Jagoda Srša ujedno i kao 

zapisničar. 

 Za ovjerovitelje Zapisnika predloženi su Gabriela Binder i Lidija Posavec 

 

****** JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO radno predsjedništvo i ovjerovitelji Zapisnika. 

 

 Ad3) Predsjednik je izvijestio da je na sjednici Skupštine nazočno 20 predstavnika 20 udruga 

članica GZK koji su priložili pravovaljane punomoći, te že sve odluke biti pravovaljane. 

 PRILOG: Punomoći o zastupanju članica GZK 

 

 Ad4) Izvješće financijskog poslovanja za 2021.g. Podnio je predsjednik GZK N. Kotur. 

        Skupštinari su dobili Izvješće sa radnim materijalima za skupštinu. 

         Izvješće je dato na raspravu, rasprave po Izvješću nije bilo te je isto dato na usvajanje. 

   **** Izvješće o financijskom poslovanju JE JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO: 

 

 PRILOG: Izvješće financijskog poslovanja za 2021.g. 

 

 

 Ad5)Izvješće Nadzornog odbora podnijela je predsjednica NO Martina Kuretić Sedlar. 

  Izvješće je dato na raspravu- nije bilo rasprave te je dato na usvajanje. 

   ***** JEDNOGLASNO JE USVOJENO Izvješće NO. 

  

PRILOG: Izvješće NO za 2021.g. 

 

 Ad6) Predsjednik GZK je iznio prijedlog o donošenju odluke o raspodjeli sredstava iz proračuna 

Gradske zajednice kulture za 2022.g. Za redovnu djelatnost i za stručni rad. Podsjetio je na odluke  

Skupštine GZK iz 2021.g, da se naredne 2 godine preskaču liste bodovanja radi nepovoljne 

epidemiološke situacije te da se uzimaju u bodovanje nastupi iz 2019.g . 

Predsjednik je upoznao članice sa protuprijedlogom ŽVS Pučpuljke 

 ŽVS PUČPULJIKE poslala je dopis i prijedlog o bodovanju jer se ne slažu sa bodovnom listom 

koja je predložena, predlažu da se njima uzmu u bodovanje nastupi sa 2021.g. 

 PRILOG :Protuprijedlog na bodovnu listu i prijedlog bodovanja 

 Predsjednik je upoznao članice da je IO donio odluku o dodjeli srredstava ŽVS Pučpuljike u iznosu 

od 5.000,00 kn za redovni rad i 2.000,00kn za stručni rad. 

Prijedlog je dat na raspravu. 

-P. Kočila: slaže se sa nastupima koje je imala ŽVS Pučpuljike te predlaže da se prihvati prijašnje 

izvješće, a da bodovi za ovu godinu ostaju na razini 2019. 



-S. Bašek Š. :napominje da nije isto voditi ansamble sa manjim brojem članova ili velike zborove, 

te nije ista mogućnost okupiti veliki ili mali ansambl na probama tijekom pandemije. Ne umanjuje 

ničiji trud te poštuje rad svakog, ako nekome omogućimo bodovanje iz 2021.g. Nije u skladu prema 

ostalima. 

− K. Kovačević Jambor: napominje da u bodovnoj listi imamo kriterij za bodovanje broja 

članova koji također nose bodove. 

− L. Posavec: napominje da su u obzir za bodovanje uzele 2021.g zato jer su u toj godini imale 

manji broj bodova, te predlaže da se prvo glasa za protuprijedlog, i napominje da Udruga 

djeluje već dvije godine 

− S. Bašek Š. :postavlja pitanje dali  Udruga djeluje 2 godine te dali im je prošao taj rok, ako 

je predlaže da ih se stavi u bodovnu listu za financiranje sa 2021.g. 

− Predsjednik predlaže da se ŽVS Pučpuljike stavi u listu financiranja sa bodovima od 2021.g 

− P. Kočila : se ne slaže sa prijedlogom i smatra da to nije pošteno prema ostalim društvima 

,nije u istome rangu  udruge i vokalni sastavi, bodovi 

− Predsjednik je rekao da je kreiranje bodovnih lista po  izvršeno po skupinama koje su 

potvrđene na Skupštini, postoji bodovanje po skupinama prema kriterijima bodovanja u 

pojedinim skupinama koje su donijele same skupine prema svojim kriterijima sa natjecanja 

− S. Bašek Š: -smatra da bodovi i natjecanja u kojima društva sudjeluju ovise o voditeljima 

− Predsjednik daje na glasanje PROTUPRIJEDLOG ŽVS Pučpuljike, te će im ovo biti prva 

godina da ih se uvrsti u bodovnu listu. 

 

*****SA JEDNIM GLASOM PROTIV a Ostale članice se slažu (19) sa prijedlogom, potvrđeno je 

da se ŽVS Pučpuljike uvrsti u bodovnu listu za 2022.g. Sa bodovima iz 2021.g. 

  

PRILOZI: Dokumentacija ŽVS Pučpuljike, redovan rad i stručni rad 

 

 Ad7)Predsjednik je predložio Plan o radu GZK  i poslovanju u 2022.g. 

 Naglasio da se i nadalje radi na Međimurskom mjuziklu u koji će biti uključene članice GZK, te 

ističe kako će se započeti rad na tehničkim detaljima te da bi do kraja godine trebao oživjeti, 

napominje da je projekat dat na natječaj MK, MŽ i Grada te da bi Grad trebao isplatiti 50.000,00 kn 

-predsjednik informira o skupštinare o prijavi projekta prema pozivu CZK i GZK  pod nazivom 

Kreativna Evropa koji je otvoren do 31.03.2022. projekt je vrijedan 200.000,00 € a traje 4god. 20% 

sufinancira MK 

-predsjednik napominje da je cilj  da se čim više udruge javljaju na projekte kako bi se rasteretili 

Grad i Županija od financiranja, poziva sve članice da se uključe u pisanje projekata i da se javljaju 

na različite projekte 

-napominje da su svi podaci  vezani uz GZK javni te da se nalaze na stranicama GZK te su dostupni 

u svakom trenutku 

-nada se da ćemo moći realizirati čim više aktivnosti i očekujemo financijsku potporu Grada a 

napominje i traženje čim više različitih izvora financiranja 

 

 Ad8)OSTALA PITANJA: 

− predsjednik je iznio problem na koji nailaze udruge koje koriste prostore Doma amatera za 

probe sa vlasnikom kafića i gostima, napominje da se članice žale na prljav prostor, grijanje, 

zaključana vrata, alkoholizirane goste kafića, ometanje probi, upadanje na probe, korištenje 

inventara Zajednice..., o svemu tome obaviješten je i pročelnik, predsjednik napominje da je 

u nekoliko navrata pokušao razgovarati sa vlasnikom kafića koji je obećao da će se stanje 

popraviti, ali i dalje ostaje na istom.. 

− Gradonačelnica Ljerka Cividini pozdravlja nazočne skupštinare te zahvaljuje na radu svim 

članicama i naglašava da fin. stanje u Gradu nije sjajno, naglašava da bodovanje moramo 

riješiti međusobno, a možda se odvojimo  s obzirom  na djelatnosti koje obavljamo po 

skupinama u GZK. Napominje da je Ugovor sa vlasnikom kafića i Gradom do 2024.g,te da 



je potrebno dati dokaze i dokumentirati i argumentirati vezano uz probleme sa kafićem kako 

bi se mogli poduzeti daljnji koraci, napraviti bilješke i prijavu 

− D. Vugrenec , naglašava da je bio nazočan u kafiću te da u tom trenutku nije bilo ništa 

primijećeno 

− N. Mekovec i N. Kotur pokušali razgovarati sa vlasnikom o problemima 

− N. Mekovec predlaže da se napravi Pravilnik o korištenju Doma amatera od strane članica 

koje ga koriste te ugostitelja u Domu amatera. 

− Kotur, naglašava da kafić ima pravila, te predlaže da se sjedne sa vlasnikom kafića i 

dogovore zajednička pravila sa udrugama koje koriste prostoriju  

− Gradonačelnica Lj. Cividini naglašava da je svjesna da nam fale prostori u Gradu za 

kulturne amatere, te predlaže da se koriste i Domovi kultura u okolici grada Čakovca 

− Kotur upoznaje sa problemima koji su vezani uz isplate fin. sredstava GZK od strane Grada 

koji traje već godinama, smatra da se prekasno raspisuju natječaji za programe Javne 

potrebe u kulturi, programi u nekim udrugama počinju već početkom godine, a programi još 

nisu odobreni, a još nam nisu ni isplaćeni svi programi iz prethodne godine. Predlaže da se 

programi Javnih potreba raspisuju ranije te da se sredstva isplaćuju udrugama prema 

ugovoru koji su potpisali sa Gradom kako bi se mogli realizirati programi, te moli da se 

poštuju potpisani ugovori, a ukoliko se program ne realizira da se sredstva vraćaju. 

− Gradonačelnica LJ. Cividini, napominje da je financijska situacija u gradu teška, dug prema 

GZK je 80.000,00 kn, naglašava da Grad bez kulture ne može poziva na strpljenje i nada se 

da će se svi problemi riješiti u skoroj budućnosti 

− Čakovečke mažoretkinje- Gordana, iznijela je problem  , jer Grad nije isplatio sredstva u 

iznosu od 60.000,00 kn, prema ugovoru, a odradile su programe te samostalno sufinancirali 

na natjecanju te sada nemaju sredstava kako bi se mogle pripremati za programe koji slijede, 

teško je okupiti djecu i vježbati a ne sudjelovati na manifestacijama i natjecanjima 

− Lj. Cividini napominje da svi koji su kontaktirali Grad dobili su sva sredstva 

− D. Vugrinec, napominje da se Javni poziv ne može raspisati prije jer još nije donesen 

proračun Grada, programi se rješavaju u dužem periodu jer ima jako puno programa koje 

treba odraditi te se ugovori potpisuju  nakon rješenja, sve udruge se mogu obratiti Gradu kad 

su u pitanju natjecanja  te će Grad pokušati riješiti problem, Svjestan ja da će teško biti 

okupiti članstvo radi trenutne situacije te moli za razumijevanje, ove godine Javni pozivi 

ograničeni su na 3 projekta radi teške fin. situacije , a podupire kulturni amaterizam. 

− P Kočila, pohvalio rad gradonačelnice kad god su trebali riješiti problem uvijek se riješilo, 

naglašava da je problem u u motiviranju članstva. postavlja pitanje udrugama koliko njih je 

zatražilo sredstva na nekoj drugoj strani te napominje da je potrebno se prijavljivati na 

različite projekte i različite izvore. 

− N. Kotur, napominje kako bi nam svima trebalo biti jasno da Grad ne može financirati sve 

što mi poželimo, te se sami moramo javljati na natječaje i projekte, te postavlja upit zašto bi 

društva trebala posebno nazivati za sredstva koja su im ugovorom dodijeljena. 

− D. Vugrinec, napominje da je grad potpisao ugovore sa mnoštvo udruga ,te da je trenutna 

fin. situacija teška te se ne može sve odjednom financirati 

− N. Mekovec, naglašava da trebamo biti zahvalni na financiranju naših projekata od strane 

Grada  

− K. Kovačević Jambor, naglašava problem da je teško motivirati članstvo ,maksimalno su 

odrađeni nastupi, ispisalo joj se 30 članova, treninzi i nastupi su djeci najinteresantniji, 

postavlja pitanje naplate najma dvorane CZK 

− K. Štebih, naglašava da u razgovoru sa ravnateljem CZK i GZK  , društva mogu godišnjice 

društva imati gratis u CZK, u projektu Razglednica i projektu Oni to delaju z ljubavi sva 

društva mogu sudjelovati u programu. Upoznaje članice da se otvara Mala scena ,te da 

društva mogu nastupati sa svojim programima 1 mjesečno, također poziva da se uključimo u 

radionice za djecu i mladež, a svatko od nas ima pravo jednom godišnje u CZK 



− N. Kotur, GZK i sve članice imale su pravo jednom godišnje koristiti dvoranu CZK po 

povlaštenoj cijeni 2.500,00 kn, predlaže da se svakoj članici da 1 put korištenje CZK gratis 

dok bi se svako sljedeće korištenje financiralo uz nadoplatu svakoj članici po istoj cijeni. 

− K. Kovačević Jambor ,Predlaže da se po uzoru na HSK , da GZK svojim zaslužnim 

članovima dodjeli priznanja  GZK te da se ista dodjele na godišnjoj Skupštini GZK. 

 

PRIJEDLOG JE DAT NA GLASANJE 

***** SA 19 GLASOVA ZA I 1 PROTIV prijedlog je PRIHVAĆEN. 

 

Predsjednik je zahvalio skupštinarima i članicama GZK na radu i doprinosima u kulturnom 

amaterizmu, te zatvorio Skupštinu u 20,40 sati. 

 

 

   Zapisničar: Jagoda Srša 

 

 

 

 OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

 

1. LIDIJA POSAVEC: 

 

 

       2. GABRIELA BINDER: 

 


